
Z á p i s n i c a
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Liptovskom Petre konaného dňa  13. 9. 2010

P r í t o m n í : podľa  prezenčnej  listiny,  ktorá  tvorí
neoddeliteľnú

súčasť tejto zápisnice.
P r o g r a m: 1. Otvorenie

2.  Určenie  návrhovej  komisie,  overovateľov
a zapisovateľa   zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Správa o hospodárení obce za I. polrok 2010
5. Rôzne
6. Diskusia

             7. Návrh na uznesenia
                              8. Záver

K bodu č. 1.:
- - - - - - - - 

Rokovanie  obecného  zastupiteľstva  otvorila  a viedla
starostka  obce  Anna  Papajová,  ktorá  prítomných  privítala
a oboznámila s programom dnešného rokovania. Hneď v úvode
konštatovala, že rokovania sa zúčastňujú 4/5 poslancov a preto
vyhlásila zastupiteľstvo za uznášania schopné.

K bodu č. 2.:
- - - - - - - - - 

Za overovateľov zápisnice boli určení pp.  Miloslav Stupka
a Ing. Ľubomír Orieška. Do návrhovej komisie boli schválení pp.
Milan Majer, Ľubomír Gajdoš a Ing. Milan Kelčík.  Vypracovaním
zápisnice    bola   poverená p. Illéšová Júlia.

K bodu č. 3.:
- - - - - - - - -
Starostka obce previedla kontrolu plnenia uznesení.



-  uznesenie č.  17/2006 – trvá – vodovod v časti  pri  obecnom
úrade. V uvedenej lokalite sa vytyčujú siete a  v blízkom období
Liptovská   vodárenská  spoločnosť,  a.s.  Liptovský  Mikuláš
pristúpi k realizácii výstavby.

-  uznesenie  č.  35/2007 –  reklamácia  bytového domu č.  401.
Nájomníkom  bytového  domu  bol  zaslaný  list,  v ktorom  boli
vyzvaní, aby sa vyjadrili, či boli závady v bytoch odstránené a či
boli realizované svojpomocne.

K bodu č. 4:
- - - - - - - - - 

Ekonómka obce informovala prítomných s obsahom správy
o hospodárení obce za I. polrok 2010.  Správa tvorí prílohu tejto
zápisnice.

Bolo  prijaté  uznesenie  č.
23/2010

K bodu č. 5
- - - - - - - - - 
- Starostka obce oboznámila prítomných s obsahom mandátnej
zmluvy na stavebný dozor, ktorý bude vykonávaný pri výstavbe
nového bytového domu. Mandátna zmluva bola po zapracovaní
drobných úprav jednohlasne schválená.

Bolo  prijaté  uznesenie.  č.
24/2010

-  Ing.  Ľubica  Bojdová  zaslala  na  tunajší  obecný  úrad  list,
v ktorom  upozornila  na  potrebu  odhlučnenia  viacúčelového
ihriska  a poukazovala  na  časté  využívanie  ihriska.  Ihrisko  je
sledované kamerovým systémom a z jeho  záznamov vyplýva,
že  je  využívané  v zmysle  prevádzkového  poriadku  tohto
zariadenia.  Nie  je  vhodné  brzdiť  športové  aktivity,  ktoré  sa
uskutočňujú  na  ihrisku.  Zvukovú  bariéru  je  možné  vykonať
umiestnením okrasných drevín. 

- P. Danka Uličná požiadala o odpredaj pozemku susediaceho so
záhradou pri rodinnom dome. Žiadosť bola zamietnutá, nakoľko
z uvedenej parcely je prístup k trafostanici. 



- p. Tibor Uličný podal na tunajší obecný úrad žiadosť o vydanie
súpisného  číslo  hospodárskej  budovy.  Bude  potrebné
vypracovať geometrický plán, z ktorého bude zrejmé, na ktorej
parcele KN-C sa hospodárska budova nachádza.

-  ďalším  bodom  rokovania  bolo  schválenie  počtu  poslancov
a určenie  pracovné  úväzku  starostu  obce  pre  ďalšie  volebné
obdobie. Jednohlasne bolo schválené nasledovné:

počet poslancov 9
úväzok starostu 100 %

Bolo  prijaté  uznesenie  č.
25/2010
K bodu č. 6
- - - - - - - - -
- V diskusii odzneli požiadavky a vyjadrenia k ďalšiemu rozvoju
obce.

Ing. Ľubomír Belobrad
- upozornil na chýbajúce dopravné značky
-  informoval  sa,  ako  bude  riešené  opakované  upchatie
kanalizácie  v Materskej  škole,  závada  bude  riešená  v  rámci
kompletnej rekonštrukcie kanalizácie pri bytových domoch 1 -
10

Ľubomír Gajdoš
- navrhol umiestnenie veľkoobjemového kontajneru na cintoríne
za bránu objektu, aby sa zabránilo vysýpaniu odpadu z okolia

Ing. Ľubomír Orieška
- upozornil na opadávajúcu omietku z budovy Domu smútku
-  v budúcom  roku  bude  potrebné  realizovať  opravu  terasy
a dlažby pred Domom smútku

Ing. Milan Kelčík
-  zdôraznil  potrebu  riešenia  vytvárania  nelegálnych  skládok
dreva na verejnom priestranstve

Ľubica Uličná



-  informovala sa, kedy budú započaté práce na úprave žľabu
popri ceste vedúcej cez obec

Miroslav Krčula
-  navrhol,  aby   bol   priestor   pod 1100 l  kontajnermi  oproti
bytového domu č. 11  vyložený zatrávňovacími kockami

K bodu č. 7:
- - - - - - - -

P r i j a t é   u z n e s e n i a    z    r o k o v a n i a   O b e c
n é h o 

z a s t u p i t e ľ s t v a    v      L i p t o v s k o m      P E T
R E
- Obecné zastupiteľstvo v Liptovskom Petre

p r i j a l o
uznesenie č. 24/2010
- ktorým schválilo mandátnu zmluvu so stavebným dozorom 
Ing. Jozefom Pavlíkom na výstavbu 12 b.j.

uznesenie č. 25/2010
- ktorým schválilo počet poslancov a úväzok starostu obce pre 
ďalšie volebné obdobie

b e r i e   n a   v e d o m i e
uznesenie č. 23/2010
- Správu o hospodárení obce za I. polrok 2010

Uznesenia prijaté na dnešnom zasadnutí č.  23, 24, 25/2010 boli
prijaté

za uznesenia hlasovalo 8 poslancov 
proti hlasovalo 0 poslancov 
zdržalo sa 0  poslancov
K bodu č. 8:
- - - - - - - - -

Po vyčerpaní programu a po schválení navrhnutých 
uznesení starostka obce poďakovala prítomným za účasť 
a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila.



Zápisnica nahlas diktovaná, schválená a podpísaná.
                                                        D. a h.

Miloslav Stupka Anna
Papajová
Ing. Ľubomír Orieška starostka
obce
overovatelia
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